
 

Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Velehrad 

konané dne 12. října 2017 

 

Přítomni:  

Za zákonné zástupce nezletilých žáků: Adriana Lužová, Pavel Slavík, Marie Úrichová 

Za pedagogické pracovníky: Mgr. Kateřina Horáková, Mgr. Eva Samcová 

Za zřizovatele: Mgr. Aleš Mergental, Jitka Točková, Miroslav Kovářík 

Omluveni:  Mgr. Gabriela Kohoutková 

 

Průběh jednání: 

1) Výroční zpráva za školní rok 2016/17 

Školská rada schválila výroční zprávu.  

2) Volby do školské rady – zástupci rodičů. 

Mgr. Olbertová informovala o organizaci voleb v listopadu, rodiče budou volit 

nezávisle na bydlišti rodičů. Všichni rodiče se o možnosti kandidovat dozví skrze 

informační mail. 

3) Akční plán ZŠ Velehrad 

Členové školské rady znovu prodiskutovali a aktualizovali jednotlivé položky 

akčního plánu ZŠ Velehrad.  Z diskuze vyplynulo, že tento dokument je v souladu 

s vizí školy a jejího nového vedení. Podstatná část akčního plánu se podařila 

naplnit. Podařilo se tak zapracovat na výstupech, které vzešly ze SWOT analýzy 

organizované na jaře 2015. 

4) Jednotná koncepce výuky matematiky na 1. stupni 

Paní Lužová ocenila a poděkovala za pěknou a přínosnou besedu o výuce 

matematiky na prvním stupni. Na besedě bylo jasně vysvětleno, že obsah učiva 

na prvním stupni zůstává stejný, i když jsou učebnice různé. Rodiče byli seznámeni 

s tím, že učebnice je jen pomůcka, učitelé učí hlavně podle svých ročních plánů 

práce, a že paní učitelky používají různé jiné materiály, kde se může učivo 

procvičit a upevnit.  Paní Lužová upozornila, že toto není podle zkušeností 

některých rodičů standardem v každé třídě. Doplňující materiály, které jsou 

nutné k upevnění učiva, si někdy rodiče pořizují pro děti sami. Mgr. Olbertová 

 



potvrdila, že výuka matematiky na prvním stupni je proces, na kterém se bude do 

budoucna pracovat. 

5) Sběr papíru 

Proběhla diskuze o novém přístupu ke sběru. Zrušila se soutěž mezi ročníky, více 

se podporuje spolupráce a sounáležitost se školou. Výtěžek půjde na školní akce 

pro děti a rodiče, o části peněz bude rozhodovat žákovský parlament. Mgr. 

Olbertová informovala členy školské rady o různých reakcích rodičů na tyto 

změny, vedení školy je ale pevně přesvědčeno, že nové pojetí má svá pozitiva. 

 

Zapsala: Adriana Lužová 

Schválil: Pavel Slavík 

 

             


